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Abstract (en)
1. A pourer spout for a receptable such as a bottle of the kind comprising a skirt (4) engaged over a neck (2) of the said receptacle and a concentric
tubular sleeve constituting a spout (7) which encloses a central transverse obstacle (8) connected to its wall by means of arms, openings (8a) being
formed between the aforesaid arms, characterised in that the central transverse obstacle (8) and the arms define a dome which is concave in the
direction of the interior of the associated receptacle, the lateral openings (8a) being formed in the side wall of the said dome.

Abstract (fr)
Bec verseur pour récipient ou analogue agencé pour éviter les variations de débit et dispositif d'obturation pourvu d'un tel bec verseur. L'intérieur du
bec verseur tubulaire (7) est pourvu d'une cloison concave en direction du bas de ce bec. Cette cloison affecte la forme d'un dôme (8) relié au bas
du bec (7) par une liaison arrondie qui permet la création au niveau de la liaison du bas de ce dôme (8) avec ledit bec (7) d'un système de trompe à
air facilitant l'entrée de l'air à l'intérieur du récipient au fur et à mesure du déversement de son contenu liquide.
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